
ZÁPISNICA 

 
zo zasadnutia OZ v Chmeľovci, konaného dňa 26.9.2023 

 

Program:- tvorí príloha č. 1 tejto zápisnice. 

 

Prítomní: 5 poslanci OZ :  

 Peter Muľ 

 Miloš Tivadar 

 Gabriel Vojtek 

 Ľuboslava Majerníková 

 Zuzana Vojteková 

 

OZ je uznášania schopné. Prezenčná listina tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 

 

K bodu 1: Schôdzu otvoril zástupca starostky Peter Muľ, privítal poslancov a hostí pani Ing. 

Slávku Centekovú a pána Františka Centeka. 

 

K bodu 2: Za zapisovateľa bola určená p. Katarína Kerestešová, za overovateľov zápisnice 

boli určené  Ľuboslava Majerniková a Zuzana Vojteková. 

 

K bodu 3 : Zástupca obce oboznámil poslancov s programom schôdze. Poslanci s programom 

schôdze súhlasili. 

 

K bodu 4:  Zástupca obce prečítal uznesenia z predchádzajúcej schôdze. 

 

K bodu 5: Hlavný kontrolór obce vyhotovil záznam z kontroly plnenia rozpočtu obce 

k 30.6.2023, zástupca oboznámil s daným záznamom poslancov. Poslanci vzali záznam 

z kontroly plnenia rozpočtu obce Chmeľovec k 30.6.2023 na vedomie. Záznam z kontroly 

plnenia rozpočtu obce k 30.6.2023 tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

K bodu 6:  V tomto bode sa riešilo odsúhlasenie kúpy pozemkov na parcele č. 3 a 4, 

vlastníkmi týchto pozemkov v podiele ½ sú František Dadej a Beáta Daňková. Parcela č.3 je 

vo výmere 141 m2 a parcela č.4 má 518 m2. Za predaj pozemkov navrhujú sumu 20 000 €, 

nakoľko ceny pozemkov v obci Chmeľovec sú okolo 30 € / m2. Obec by tieto pozemky 

využila na chodník a parkovisko. Poslanci s kúpou pozemkov súhlasili. 

 

K bodu 7: Pán Centek podal na obecný úrad žiadosť o zmenu Územného plánu obce 

Chmeľovec, keďže na jeho parcele č. 288/112 a 288/14 je nesprávne zakreslené vysoké 

napätie. Pán Antol, na základe toho, že stavba je umiestnená v zelenom páse, nemôže vydať 

stavebné povolenie. Taktiež žiada, aby plocha pre rodinné domy bola na daných parcelách 

zväčšená po ochranné pásmo VN vedenia. Poslanci schvaľujú žiadosť p. Centeka o zmenu 

územného plánu obce, s tým, že obec sa nebude podieľať na financovaní zmien a doplnkov 

Územného plánu obce. 

Pán zástupca informoval o oprave strechy, ktorá vyšla 3 500 €, taktiež o natretí zastávok 

a štítu na obecnom úrade. Pani Vojteková navrhuje zakúpenie dopravného zrkadla pri 

obchode, keďže je tam zlá situácia pri vychádzaní od obchodu. 

Je potrebné odsúhlasiť kúpu novej kosačky, nakoľko terajšia sa pokazila. Poslanci s návrhom 

kúpy kosačky súhlasili. 

Pán zástupca predniesol návrh  uskutočniť obecný ples. S návrhom poslanci súhlasili. 

 

K bodu 8: V diskusii už nikto nevystúpil. 



 

K bodu 9: Zástupca obce poďakoval všetkým  za účasť a schôdzu ukončil. 

 

V Chmeľovci, dňa 26.9.2023 

 

 

Zapísala: Ing. Katarína Kerestešová     ................................   

 

 

Overovatelia zápisnice:   Ľuboslava Majerníková        ......................................... 

                                          

                                        Zuzana Vojteková                  ......................................... 

 


